

Date: 25<sup>th</sup> September, 2024.

**Subject: Bus Pick up timings.**

**Dear Parents,**

Regular attendance and punctuality are essential for all our students to make good progress, achieve the best possible grades and be successful. Our aim to keep **attendance at over 95%**. It is the responsibility of everyone within our Crown community (parents, students and teachers) to ensure that this is achieved.

Morning routine is a very important part of our Crown day, therefore we request your support in ensuring your child is on time to their bus stop. **We requesting parents to be at the stop 1-3 minutes before the pick-up time the bus waiting time for students to board should not exceed one minute, according to the new transportation authority's regulations.**

**Please be inform that if you want to pick the child early during dispersal you need to read circular number 005 for more details.**

**Yours Sincerely,  
Dr. Kishor Pillai**

*Dr. Kishor Pillai*

**Director/Principal**

**الموضوع: المواعيد الصباحية للحافلات المدرسية.**

**أولياء الأمور الأعزاء:**

من منطلق حرصنا الدائم على تحقيق تقدم دراسي أفضل والسعي للوصول بأبنائنا الطلبة إلى أفضل النتائج، فإننا نحرص على تواجدهم في المواعيد المحددة والحضور المنتظم والالتزام بالدراسي. كما أننا نهدف للمحافظة على نسبة حضور أكثر من 95% للطلبة وهي تعتبر مسؤولية مشتركة بين ( أولياء الأمور، الطلبة والمعلمين ) لتحقيق هذا الهدف.

لذا نذكر أولياء أمور طلبة الحافلات المدرسية بضرورة تواجدهم قبل وصول الحافلة، لحرصنا على التزام الطلبة بالحضور في المواقيت المدرسية المحددة وتدريبهم على الانضباط، نرجو من أولياء الأمور التواجد قبل 1-3 دقائق قبل الموعد المحدد لركوب الطالب/ة للحافلة المدرسية حيث أن مدة انتظار الحافلة لركوب الطلبة يجب أن لا يتجاوز الدقيقة حسب القانون الجديد لهيئة النقل.

نرجو منكم الاطلاع على الرسالة رقم 005 لمعرفة الاجراء المتبع في حال رغبة ولي الأمر اصطحاب ابنه/ابنته قبل انتهاء الدوام المدرسي.

**شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.**